
CBM-50A
自动阀口包装机

Pneumatic Valve Packaging Equipment

气压式阀口包装机适合于流动性较好的
粉末或细小颗粒（≤5mm）的包装，利
用压缩空气为动力。
压缩空气通过雾化器（气垫）使密闭容
器内的物料发生流化状态，从而达到输
送给料的作用。
密闭采用气动橡胶阀门，通过控制阀门
的通流面积，以达到控制包装的物料的
给料量，实现有效和稳定的包装精度和
速度。
该生产线可生产多种干粉产品：保温砂
浆、粘结砂浆、抗裂砂浆、干粉粘结剂
、自流平砂浆、干粉腻子等多种干粉材
料产品.

Fitting to pack the fluid powder or small grain (<=5mm), use the compressed air to make the 
motive power. The compressed air makes the material in the sealed container to flow 
through the atomizer, to fulfill the feeding function of the material. The sealed container 
adopts the gas rubber valve, people control the across volume through the valve to control 
the feeding quantity of the packing material, achieve the stable and effective packing 
accuracy and speed.
The production line can produce a variety of dry products: insulation mortar, adhesive 
mortar, cracking mortar, dry adhesives, self-leveling mortar, dry powder putty and other 
materials products
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自动推袋包装机 Automatic push bag packaging machine：

该机自动化程度高，操作简单，配备新研发的自动卸袋装置，
只需工人插袋（适应阀口袋）即可完成包装生产工艺，节省人
工（3-4人）、减轻工人劳动强度，极大的降低生产成本，提
高生产效率。该生产线可生产多种干粉产品：保温砂浆、粘结
砂浆、抗裂砂浆、干粉粘结剂、自流平砂浆、干粉腻子等多种
干粉材料产品.
The machine with high degree of automation, simple 
operation, with newly developed automatic bag unloading 
device, just needs workers insert the bag (adapt the valve 
bags) to complete the packaging production process, save 
labor (3-4 people), reduce labor intensity greatly reduce 
production costs and improve productivity. The production 
line can produce a variety of dry products: insulation mortar, 
adhesive mortar, cracking mortar, dry adhesives, self-leveling 
mortar, dry powder putty and other materials products.
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产品型号  Model

适用物料

Suitable material

称重形式  Weighing form

喷嘴数量  nozzle

包装范围  Packing weight

包装精度  Accuracy

包装袋    Bag form

气源压力  Gas power

工作环境

Environment

电源电压  Power

最大功率  Max power

耗气量    Consumption

外形尺寸  Dimension

设备重量  Device weight

CBM-A1           CBM-A2          CBM-A3          CBM-A4  

流动性较好的粉末或细小颗粒（≤5mm）如水泥干粉沙浆

fluid powder or small grain(<=5mm)，such as cement, sand, dry powder.
毛重 gross weight 

单嘴Single nozzle   双嘴Double nozzle  三嘴Triplicate nozzl  四喷嘴fourfold nozzle
10~50Kg

0.5kg

阀口袋 Valve bag

0.6MPa

温度：-20℃～45℃相对湿度：95%（无凝露）

Temperature ：-20℃～45℃relative humidity：95%（none dew）

AC220V  50Hz

0.1KW         0.2 KW            0.3 KW           0.4 KW

0.7m3/min   1.4 m3/min      2.1m3/min       2.8m3/min

650x1270x1600   1300x1270x1600     1950x1270x1600  2600x1270x1600

 约About 600Kg     约About 1200Kg     约About 1800Kg    约About 2400Kg
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技术参数 Technical Parameters： 双嘴包装机 Double nozzle Valve Packaging：

产品特点：
该机自动化程度高，操作简单，配备新研发的自动卸袋装置，只需工人插袋（适应阀口袋）即可完成包装

生产工艺，节省人工（3-4人）、减轻工人劳动强度，极大的降低生产成本，提高生产效率。气压式阀口包

装机适合于流动性较好的粉末或细小颗粒（≤5mm）的包装，利用压缩空气为动力。压缩空气通过雾化器（

气垫）使密闭容器内的物料发生流化状态，从而达到输送给料的作用。密闭采用气动橡胶阀门，通过控制

阀门的通流面积，以达到控制包装的物料的给料量，实现有效和稳定的包装精度和速度。该生产线可生产

多种干粉产品：保温砂浆、粘结砂浆、抗裂砂浆、干粉粘结剂、自流平砂浆、干粉腻子等多种干粉材料产

品.

1、进料端配有保压仓，顶端有气动蝴蝶阀或气动塞阀，保证了压力仓的充填率，提高了定量精度的可靠性

2、设备带有内置式收尘器，减少了环境内粉尘，有利于对操作人员的保护和环境的保护.

3、包装速度快，精度稳定

4、特别适合建材干粉沙浆包装

Products introduction:

产品尺寸 Products size:

The machine with high degree of automation, simple operation, with newly developed automatic 
bag unloading device, just needs workers insert the bag (adapt the valve bags) to complete the 
packaging production process, save labor (3-4 people), reduce labor intensity greatly reduce 
production costs and improve productivity. Fitting to pack the fluid powder or small grain 
(<=5mm), use the compressed air to make the motive power. The compressed air makes the 
material in the sealed container to flow through the atomizer, to fulfill the feeding function of the 
material. The sealed container adopts the gas rubber valve, people control the across volume 
through the valve to control the feeding quantity of the packing material, achieve the stable and 
effective packing accuracy and speed. The production line can produce a variety of dry products: 
insulation mortar, adhesive mortar, cracking mortar, dry adhesives, self-leveling mortar, dry 
powder putty and other materials products.
1 , the feed end with packing warehouse, top with pneumatic butterfly valve or pneumatic plug valve , pressure 
positions to ensure the filling rate and improve the reliability of the quantitative accuracy.
2, devices with built-in dust collector , reducing dust in the environment is conducive to the protection of the operator 
and the environment protection .
3 , packing with high speed, accuracy and stability.
4,  especially for dry mortar Packaging Materials

双嘴包装机是两台单嘴包装机拼合在一起的包装机，可以一个操作工人操作两台机器，更加节约人工，提高

生产效率。

Double mouth packing machine is two single mouth packing machine piece together, an operating worker 
can operate two machines, more labor-saving, increase productivity.


